
Referat styremøte i OTO mandag 11. desember 2023, kl. 18.00 hos Terje. 

 

Forfall: Ingen 

 

Tilstede: Roar, Gløer, Karin, Jannicke, Stig, Børre og Terje. 

 

Saksliste: 

 

1. Referat forrige styremøte. 

Ingen kommentarer, ok. 

 

2. Rapporter fra Jubileums arr. 

Vellykkede arrangementer. Fest for de under 18 år, Jubileumsløp og Jubileumsfesten 

for de over 18 år. 

 

3.   Info fra komiteer, økonomi, aktiviteter til nå fremover. 

 - Roar (Løp/Tur-O /Løp 2024) 

  Løp for -24 har landet som planlagt. Løypeleggere og løpsleder er på plass. 

 - Gløer og Karin (Økonomi/budsjett frem til nå/søknader) 

  Økonomi for -23 og budsjett for -24 gjennomgått og utarbeidet.  

 - Børre (Kartsituasjon/kartplan/VDG)(Tur-O/ kart Torød-Oserød) 

Planlagte revidering av kart innarbeidet i budsjett for -24. VDG utsendes i 

januar. 

 - Jannicke (Sport/treninger) 

  Treninger er i full gang som planlagt 

 - Stig (Rekrutt/Stolpejakt hva er situasjon) 

Stolpejakten settes på hvil i -24. Stig gir melding til stiftelsen om OTO’s 

beslutning. 

 

4.  Årsmøte / Budsjett 

 - Rapporter komiteen 

  Komiteer oversender rapporter til Terje 

 - Budsjett komiteer 2024 

  Budsjett for -24 ble utarbeidet.  

 - Budsjett OTO for 2024 

Budsjett ble utarbeidet med et lite underskudd. Underskudd på grunn av 

kartarbeid og aktivitet samt innkjøp av materiell. 

 

4. Annet 

 - Styret melder inn underveis i møtet. 

Ingen innmeldte saker utover henvendelse fra Trollo vedrørende fusjon med 

OTO. Dette ble drøftet. Møter er i gang og sak vil bli berammet på Årsmøtet. 

 - Årsmøte er bestilt Slagen samfunnshus kafe, onsdag 31. januar 2024. 

 - Valgkomite er på plass – Lene og Anne Sofie 

  Fikk rapport av Lene, fremlagt for styret.  

 - MOT TV avslutning. Spørsmål fra VTOK v. Yngve. 

Ønske er å bruke Tjøme N. Alternativt i spørsmålet er om OTO kan ta løpet, 

eller VTOK kjøper kart og gjennomfører løpet selv. Konklusjon: OTO har ikke 

kapasitet til å påta seg dette løpet. MOT TV kan arrangeres på vårt Blåbærløp 

på Skrim. Børre tar kontakt med Yngve og informerer om vårt vedtak. 



Årsmøte for 2024. 

- Gruppenes planlagte aktivitet 

Aktivitet drøftet og innarbeidet i budsjett 

- Gruppenes behov for penger til planlagt og ønsket aktivitet. 

Innarbeidet i budsjettet. 

- Årsberetning 

Terje utarbeider, komiteer oversender. Innkalling til årsmøte utsendes i romjulen. 

- Hedersbevisninger til? 

Oppmann og sportslig kommer med navn, Stig lager det formelle diplomet. 

- Slagens samfunnshus 31. januar 2024. 

Planlagt og blir opprettholdt. Ny møteserie med innfasing av Trollo blir senere 

informert. 

  

5. Neste styremøte hos Terje den 9. januar 2024. 

 

Terje Rasmussen 

21.12.2023.  

 

 

 

  


